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Odens samfällighetsförening augusti 2017 

2017-08-21  hölls styrelsemöte.  

Vi diskuterade hjärtstartare, olika alternativ.  Arbetet fortsätter till dess vi hittat 

en bra lösning. 

Tre parkeringsplatser kommer att markeras som gästparkering vid nuvarande 

släp- och husvagnsparkering. Skylt är inköpt. Arbetet utförs under 

sensommar/höst 2017. 

Vad gäller motorvärmarstolpar är det i dagsläget 13 av 50 hushåll som är 

intresserade. 

Vi kommer att snygga upp i undercentralen. Lappa cementgolver, städa, köpa 

nya hyllor mm. Organisera reservlagret av utelampor till garagen, extra 

vattenkopplingar, färg mm. Meddela materialansvarig, se hemsidan, när något 

tar slut, glödlampor till garagen e dyl. 

Färg till den egna fastigheten? Kom ihåg att vi har rabatt på utvalda företag, se 

Välkomstbrevet på hemsidan, odensinfo.se 

2018 ska Odens väg asfalteras. Vi har meddelat Valhalls styrelse att intresse 

finns att asfaltera även parkeringar och innergårdar. En översyn kommer att 

göras i höst. 

Ett nytt fiberavtal har tecknats med Telia. Våra modem kommer att bytas ut 

mot en trådlös router och våra digitalboxar kommer att bytas mot en nyare 

modell. Det kommer att vara möjligt för respektive hushåll att, mot en extra 

kostnad, uppgradera hastigheten på sin internet-anslutning. För att möjliggöra 

detta kommer viss hårdvara i nätet att bytas ut. En besiktning av befintliga 

switchar har utförts. Mediakonverten i respektive hushåll ska bytas ut. Det är 

den lilla dosan som sitter i hallen/under trappan och gör om den inkommande 

fibern till vanlig nätverkskabel. Detta arbete kommer att påbörjas snarast. Se till 

att montör kommer åt dosan! Mera information kommer nar vi vet mera, 

kostnader osv. 

Nästa styrelsemöte är planerat till 2017-10-16  

Med önskan om en riktigt skön sensommar 

Styrelsen 


